
V RAZVOJU PTT OMREŽJA

Bomo ujeli
ostalo Evropo?

17. maja so se delegati bežigrajskih kon-
ferenc delegacij udeiežili 5. zasedanja skup-
ščine območne SIS za PTT promet Ljubljana.
Strokovno brezhibno pripravljeno in tudi
rzvedeno zasedanje jim je omogočilo, da so se
osredotočili na bistveno problematiko.

To je bila predvsem izčrpna informacija o
realizaciji investicjj v letu 1977 in planu in-
vesticij za leto 1978. Predstavila je temeljne
naloge planov in glavne razloge za rebalanse
planov na območju Ljubljane, v tem sklopu pa
tudi naloge naše občine. kjer želimo kot drug-
je čimprej ustvariti pogoje za sodobnejše ko-
municiranje in informiranje.

Zanimivo je bilo poročilo o realizaciji sred-
stev uporabnikov po samoupravnem sporazu-
mu o financiranju programa razvoja PTT pro-
meta za obdobje 1976-80 v letu 1977/78. Naša
občina je nosilka 175 uporabnikov in 1664

gospodarskih subjektov, obveznost plačila pa
je devet milijonov in pol dinarjev. Ceprav je
samoupravni sporazum podpisalo samo 69
uporabnikov, je zanimivo, da je svoje ob-
veznosti poravnalo že 121 uporabnikov. To pa
pomeni najvišjo, torej 93.73 odstotno realiza-
cijo sklepa 2. zasedanja skupščine, Vtsoka
stopnja realizacije sklepa bo verjetno omogo-
čila diferencirano izpopolnjevanje programa
modernizacije, kar bo bežigrajskim uporab-
nikom omogočilo boljše komuniciranje v slo-
venskem in jugoslovanskem prostoru.

Največje pozornostr in razprave pa je bil
deležen predlog akcije združevanja sredstev
PTT uporabnikov I. skuptne. Vsi imetniki tele-
fonskih aparatov so medtem že prejeli rezul-
tate izglasovanega sklepa: informativno ob-
vestilo. samoupravni sporazum in rzjavo, na
podlagi katere naj bi vsi občani skupno finan-
cirali program razvoja PTT do leta 1980 s pri-
spevkom v višini 10 par za vsak impulz. Akcija,
ki bo morala potekati prek najširše fronte ob-
čanov - SZDL. bo odraz naše zavesti in
morale.

Predvsem zato, ker smo za srednjeročne
programe razvoja glasovali pred letom dni po
vseh samoupravnih sredinah in kersezaveda-
mo, kako zelo capljamo za razvojem PTT
omrežij v drugih evropskih državah. Akcija
torej ne bi smela slonett samo na ramenih
nekaterih občanov, saj je pomemben dejavnik
enotnosti in solidarnosti vseh občanov pri fi-
nanciranju razvoja, ki ga ne moremo v celoti
prevaliti na P7T in druge vire financiranja.

Ob tem zapisu ne smemo zanemariti prav
tako soglasno izglasovanega sklepa o organi-
ziranju enot SIS za PTT promet na območju
občin, ki bi še bolj povezale uporabnike in
izvajalce PTT storitev. Ustanoviti jih bodo mo-
rale skupščine občin, defovale pa bodo po
veljavnih principih delegatskega sistema.
Konference delegacij bodo morale takoj zače-
ti s pripravami za organiziranje enot krajevne
skupnosti in konference SZDL pa s po-
stopkom evidentiranja in kandjdiranja naju-
streznejžih delegatov za oba zbora enote SIS
za PTT promet občine Bežigrad.


